
tvoriť ihriská na Bezručovej, ZŠ
Kubra, na Dlhých Honoch, tu sa
projekt pripravuje. Tieto tri školy by
sa mali dobudovať.

• Čo je pre vás vo vašej práci
najťažšie?

• Na mojej práci je najzložitejšie to,
že je veľmi rozmanitá. Počas dňa
riešim všetko, čo sa týka života
v meste: dopravu, školstvo, kultúru,
aj bezdomovcov či zahraničnú
firmu, ktorá chce do mesta prísť. Za
jeden deň sa tak stretnem s celým
spektrom povinností. Nie som
odborník na všetko, preto mám tím
ľudí, ktorí sa danej oblasti venujú,
ale napriek tomu musím mať
o všetkom prehľad. Je to
rozmanité, ale na druhej strane,
keby ma to nebavilo, tak by som
to nerobil. Ešte stále ma to baví.
• Darí sa vám napĺňať vaše
predstavy o našom meste?

• To sa hodnotí raz za štyri roky.
Som spokojný s predstavami, s kto-
rými som do toho išiel, ako sa ich
darí napĺňať. Samozrejme každá
realizácia predstavy má iné
časové obdobie, kedy sa
zrealizuje, kedy občania pocítia
realizáciu. S tým, čo som si ja
predsavzal, som v zásade
spokojný.Za rozhovor poďakovali žiaci 8. A  a  9. A

Vladan Glončák

Veronika Štefanovičová

Mgr. Helena Kišková
Diana Sámelová

5. októbra sa                                   
siedmaci na besede 

s cestovateľom 
Tomášom Derkom z 
katedry ekológie PF 
UK dozvedeli veľa 
zaujímavostí, ktoré 
získal na cestách po 

Venezuele a 
Kolumbii.
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